
Oppsummering kaffimøte med næringslivet 15.08.17: 

Orienteringar frå ordføraren: 

1. Fleirbrukshallen: Opning 2 september, offisiell overtaking i mørgo, avtale med GI som sak 
fyrstkommande møteveke der det er klarlagt i punkt 8 i avtala; 8. Tredje parter og 
arrangementer GI skal administrere bruken av Gol Idrettsarena i de tider denne avtalen 
gjelder for jf. pkt. 3, ved å påse at alle lag, foreninger og innbyggere innenfor GK samt 
interkommunale aktiviteter har lik tilgang til Gol Idrettshall. GI har anledning til å 
viderefakturering av beregnet merkostnad i samsvar med avtalens punkt 6.1.  I forbindelse 
med arrangementer i Gol Idrettsarena skal GI avtale vilkår for dette med GK for hvert 
arrangement og i dette fordeling av inntekter og utgifter mellom partene. Om det på sikt blir 
ønsker om andre arrangementer i anlegget i regi av eksterne aktører utenfor GK sin 
målsetting med anlegget, skal GI påse at vilkårene for slik aktivitet avklares med GK. 
 

2. Tredje avkøyring: Seinaste nytt (men med forbehald) er at asfalteringa av det avstengte 
område skjer i slutten av september dernest at det vert opna oppatt for trafikk i 
Sentrumsvegen. Då blir Gamlevegen stengt på nytt for å lage rundkjøring. Planen er fortsatt 
at alt er kjørbart til nyåret. Ift. vann og avløp er ein no i gang med å kople seg på ved 
Rundingen. 
 

3. Visit Gol AS  
  

Goldagen  

Turistkontoret  

Sommertoget   

Fremtidig BOBIL  

VISIT GOL AS namnet 

Innspel frå næringslivet:  

- Vegsystemet i  Gymnasvegen er no midlertidig endra pga bygging av tredje avkøyring (oval 
rundkøyring ved Gjensidige) og det kom opp spørsmål om denne endringa, altså at ein kan 
køyre heile Gymnasvegen samanhengande bør væra permant? Grunnane for å dele 
Gymnasvegen i to er no endra.  

- Ved større arrangement har ein fleire erfaringar med at det er for lite 
overnattingsmoglegheiter. Korleis kan me få til alternative overnattingar? Camping, teltplass, 
Air BNB med meir. Som eit innspel til Visit Gol AS. 

- NMK Gol skal i mars 2018 ha eit nytt arrangement. Sjekk ut meir på deira sider eller ta 
kontakt.  

- Det jobbas også med ein vinterfestival i Visit Gol AS i februar månad, usikker framdrift.  
- Det er naudsynt å gjere noko med informasjonen og velkomsten ved innfartsårene til Gol. 

Regionrådet hadde i sin tid nokre, men desse er ikkje vedlikehaldne eller oppdaterte. Gol 
kommune har også eigne. Korleis sikre oppdatering og vedlikehald? Prosjekt? 
  

 


